
Potom mu znova položil ruky na oči. (Mk 8, 25)
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( Ján Blaško ) Aj vám sa zdá, že to na prvýkrát Ježišovi nevyšlo? Veď sme zvyknutí na to, že
stačí jedno slovo, jeden dotyk a stane sa to. Veď pohanský stotník mu sám povedal, že stačí
iba slovo a jeho sluha bude zdravý. Chlapca vdovy z Naimu vzkriesil jednou vetou držiac ho
za ruku. Neviem presne, čo to znamená, ale verím, že čokoľvek a akýmkoľvek spôsobom
Ježiš koná, vždy to dopadne dobre. Dôveruj mu, aj keď to možno na začiatku takto nevyzerá.

(Zamyslenie pre východný obrad z Časopisu Slovo.)
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